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PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 

MESYUARAT KETIGA, PENGGAL KETIGA 

PARLIMEN KEEMPAT BELAS 

 

PERTANYAAN : LISAN 

 

DARIPADA : PUAN RUSNAH BINTI ALUAI [TANGGA BATU] 

 

TARIKH  : 3 DISEMBER 2020 (KHAMIS)    

  

SOALAN 

 

PUAN RUSNAH BINTI ALUAI [TANGGA BATU]  minta MENTERI 

KESIHATAN menyatakan apakah langkah-langkah yang telah dan akan 

diambil bagi menaik taraf klinik kesihatan Sungai Udang Melaka lantaran 

penambahan penduduk setempat dan lambakan permintaan 

perkhidmatan kesihatan oleh pihak angkatan Tentera, penduduk 

setempat dan rakyat disempadan Masjid Tanah. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SOALAN NO : 27 

 

 

JAWAPAN 

 

Tuan Yang di-Pertua, 

 

1. Klinik Kesihatan Sungai Udang di Negeri Melaka akan dinaik 

taraf dari Jenis 4 ke Jenis 3 dan kerja-kerja pembinaan akan 

dilaksanakan di atas tapak yang berkeluasan 6.3 ekar dengan jarak dua 

(2) km dari klinik sedia ada. Tapak tanah yang telah dikenal pasti sedang 

dalam proses pengambilan tanah.  

 

2. Bagi menambahbaik perkhidmatan di KK Sungai Udang, pada 

tahun 2019, kerja-kerja menaik taraf bekalan elektrik dan peti agihan 

di bangunan pesakit luar telah dilaksanakan. Manakala pada tahun ini 

pula, kerja-kerja pembaikan kaunter pendispesan ubat dan kaunter 

pendispesan Methadone telah dilaksanakan. 

 

3. Bagi memastikan kelancaran operasi Klinik Kesihatan Sungai 

Udang selepas tempoh PKP, KK Sungai Udang telah menetapkan sistem 

temujanji secara berperingkat dan teratur supaya pesakit tidak bertumpu 

di KK Sungai Udang pada satu-satu masa sahaja. 

 

4. Jabatan Kesihatan Negeri Melaka sedia maklum mengenai 

masalah peningkatan jumlah pesakit di KK Sungai Udang dan pihak 

Kementerian juga sedang mempertimbangkan kaedah terbaik bagi 

menangani perkara ini demi kelangsungan penyampaian perkhidmatan 

kesihatan di negeri Melaka khususnya di kawasan Tangga Batu. 

 

Sekian, terima kasih. 


